
Protokoll, styremøte 21.08.2024
Nesko l len  Ve l fo ren ing

Sted: ,

Styremedlemmer til stede:
Per Olin, Knut Arne Hepsø, Cordula Müller, Fredrik Ekholm, Marius
Hareide, Irene Haugen, Are Ausland, Sjur Kilde

Tidspunkt: 21.08.2024 kl: 18:00 - 20:00

2024-17 - Økonomi
Gjennomgang av økonomisk situasjon 

Vedtak:
Den økonomiske situasjonen er som forventet ut fra budsjett og erfaring fra tidligere år, og
velforeningen har de likviditeten vi trenger. En del restanser på medlemskontingent gjenstår.
Styret overfører 250000 kroner fra driftskonto til kontoer øremerket fremtidig vedlikehold av veilys,
asfalt og lekeplasser, i tråd med årsmøtets budsjettvedtak og med behovet for opparbeidelse av
egenkapital.
Ca. 2/3 av budsjettet til trefelling for 2024, og styret tar sikte på å bruke de 100000 som er budsjettert
for dette formålet.

2024-18 - Prioriteringer høst 2024
Styret har vedtatt at vi skal avsette midler til veg, lys og lekeplass av årets budsjett. Vi må se på hvor
mye vi brukt å se på samlet handlingsrom.
Ønsker som blitt nevnt: rydde kratt langs Velforeningens gangveger (klipping og rydding av kratt samt
holde tilbake hekker og busker og trær, forbedre dekke på gangstier, rydde småtrær og lysne opp i
partiet mellom akebakken og Løvebakken, rekkverk Geminvegen og Sekstanten og restaurering av
gangveger. Alle utfylte trefelling søknader er innvilget innvilget før sommeren. Ønskene forutsetter at
vi avsetter FØRST. 
Det er fra før gitt støtte til å legge på jord nederst i Melkevegen (langs med Tellusvegens garasjer)
men dette er ikke gjennomført enda grunnet murens beskaffenhet. (Betongstøtte som er fjernet av
Nes kommune har gjort støttemuren ustabil. Dette er ikke Neskollen velforening en del av men vi har
gitt uttrykk for at vi kan koste jord, tilsåing og holde etter arealet. 

Vedtak:
Styret ble enige om følgende prioritering av driftsmidler for resten av 2024:

1. Rydde vegetasjon langs gangstier.
2. Fjerning av kratt/småtrær etc. langs gangsti over akebakken.
3. Gelender langs bratte partier av gangsti mellom Orionvegen og Geminivegen.
4. Vedlikehold av grus/underlag på gangstier, prioriterte stier med mye slitasje og områder med
generelt vedlikeholdsetterslep.

2024-19 - Kantslått
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Nes kommune gjennomfører iht sin Drift og vedlikeholdsstandard kant slått en gang per år.
Dette innefatter da asfalterte gangveger på kommunal grunn og bilveger.
Velforeningen har noen veger der det etter hvert kan bli behov for kantslått. 

Tiltak? Kjøpe maskintjenester? Oppfordre de boende til å klippe selv?

https://www.nes.kommune.no/tjenester/veg-vann-og-avlop/veg/vegvedlikehold/

https://neskollen.no/infrastruktur/ 

Vedtak:
Styret kontaktet kommunen og ba dem vurdere å fjerne kratt langs Melkevegen samtidig som de
gjennomfører kantslått i høst.
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Per Olin

Per Olin

Signert 21.08.2024 kl 20:52 med velforeningen@neskollen.no

Knut Arne Hepsø

Knut Arne Hepsø

Signert 26.09.2024 kl 19:34

Cordula Müller

Cordula Müller

Signert 21.08.2024 kl 21:22 med Cordula.muller@ullensaker.kommune.no

Fredrik Ekholm

Fredrik Ekholm

Signert 24.09.2024 kl 13:46

Marius Hareide

Marius Hareide

Signert 21.08.2024 kl 21:15 med mariushareide@gmail.com

Irene Haugen

Irene Haugen

Signert 28.08.2024 kl 18:32

Are Ausland

Are Ausland

Signert 22.08.2024 kl 14:24

Sjur Kilde

Sjur Kilde

Signert 22.08.2024 kl 07:48 med sjur.kilde@caverion.com


